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Referat fra 
Bestyrelsesmøde for Fællesskolen Nustrup-Sommersted 

SKOLEÅRET 2020-2021 
 

Dato 27. maj klokken 18.30 - 20.30 

Sted Nustrup 

Deltagere Forældre rep.: Karina Toftebjerg, Heida Kristin Lund, Helene Østergaard Boisen, 

Michael Skrubel, Anita Mølgaard, Brian Skov og Christina Møller Juhl Ravn 

Lokale rep.: David Koeslich (Nustrup), Vakant (Sommersted) 

Medarbejder rep.: Karin Rasmussen, Anne Jørgensen 

Ledelses rep.: Birgit Staub Olesen, Ulrik Sander Mortensen, Jette la Cour Landergren 

Suppleanter: Luise Bram og Henrik Kristensen 

Mødeleder Karina Toftebjerg 

Referent Birgit Staub Olesen 

Fraværende Michael Skrubel, Christina Møller Juhl Ravn, Ulrik Mortensen 

Bilag  

 

 

Dagsorden Referat 

1.  

a) Evt. opfølgning fra 

sidste møde 

 

 
Referat godkendt  
 

2. Kommende skoleår 

 

• “Hvem skal mit barn have” 
Fagfordelingen er på plads, men vi afventer ansættelse af to 
barselsvikarer og skemalægning inden vi kan offentliggøre, 
hvem børnene skal have. 

• Ny struktur i Nustrup - fyraftensmøde den 14. juni 
Kommende 3. årgang rykker med op i junioruniverset for at få 
en mere jævn fordeling af eleverne i de to universer. Der 
holdes et informøde for forældrene vedr. den nye struktur. 

 

• Overgangsarbejder for 0. årgang 
Der er en god dialog med børnehaverne – også vedr. børn med 
særlige behov. Planen for overgangen følges – i de næste uger 
er der afslutningsfest for skolebørnene – kombineret med et 
forældremøde i skolen.  

 

• Elevtal kommende skoleår 
Der er en del tilflyttere pt., så alt i alt bliver skolens elevtal øget 
med 4-5 elever. 

 

3. “Der sker noget” • Aula i Sommersted 

Der kommer nyt tag og nye vinduer i aulaen i 

Sommersted – arbejdet påbegyndes efter 
sommerferien. 

• Kloak i Nustrup 

Kloaksystemet er blevet grundigt gennemgået, og der 

venter en større renovering af kloaksystemet bl.a. 
under sangsalen. 

• Der vil efter mødet være mulighed for en tur rundt på 

matriklen i Nustrup. Ved det fælles børnecentermøde i 

juni, vil der være tilsvarende mulighed i Sommersted 
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4. Bestyrelsesrepræsentant 

til ansættelsesudvalg 

Vi søger to barselsvikarer – en til hver matrikel. Ansættelsessamtaler 
den 3.6 kl. 15.00  
Anita Mølgaard deltager – andre kan melde tilbage, hvis de har tid og 
lyst til at være med. 

5. Økonomi Økonomien ser fornuftig ud. Vi overholder budgettet.  

 

Hallen i Nustrup kan bruges mere – skolen skal ikke længere 
betale halleje. 

6. Hjemmeside 

 

Hjemmesiden trænger til at blive opdateret. De sidste nye principper skal 
være der. Ligesom referaterne fra bestyrelsesmøderne. Og så skal der 
indsættes aktuelle billeder. 
 

7. Princip om det brede 

samarbejde mellem 

skole og hjem  

Jette har lavet et udkast – pricippet sendes ud, og drøftes evt. 

ved et virtuelt møde den 14.6 fra 18 til 19. 

8. Gensidig orientering: 

 

• Ledelse 

• Medarbejdere 

• Elevråd 

• Lokale rep. 

• Forældre rep. 

 

 
Ledelsen 
Fælles børnecentermøde  
Udsat, da vi kke kunne have fysisk fremmøde 
 
Lejrskole  
Der har ind til nu været usikkerhed omkring gennemførelsen af 
lejrskolen til Bornholm, men nu er det faldet på plads. Nuværende 5. 
årgang fra Nustrup skal med. 
 
 
Medarbejdere 
Nustrup:  
Det har være en omskiftelig tid. Mange nye opgaver. Lærerne mener 
ikke at eleverne har et fagligt efterslæb. 

    
 

Sommersted:  
Som Nustrup 
 
Elevråd/Nustrup 
Elevrådet har ikke prioriteret, hvad de vil bruge de bevilligede penge til. 
 
Elevråd /Sommersted 
Holder møde i morgen, hvor de belsutter hvad pengene skal bruges til. 
 
Lokale repræsentanter 
 Spejdergruppen afholder igen åben skole. Forslag til at få formidlet ud til 
andre foreninger, at det er en god mulighed – også for at søge nogle 
fonde. Der gøres opmærksom på dette i de to lokale aviser. 
 
Forældrerepræsentanter 
Sommerferiehilsen på aula fra bestyrelsen 
Muligheden for et tema vedr. sprog, sociale medier m.m. 
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Bestyrelsemedlemmer igen med ud til forældremøder. Der udarbejdes et 
skriv med, hvilke ting man skal omkring, så det bliver nogenlunde 
ensartet i klasserne. 
 

9. Evt.  

 
 


